



## بطاقة الفرسان الائتمانية Alfursan Credit Card



### Terms & Conditions for Alfursan Infinite Credit Card

#### Welcome Miles:

1. The holders of Alfursan Infinite Credit Card (the "Card") issued by Banque Saudi Fransi ("BSF") will earn Welcome Miles of 50,000 upon Card activation and spending a minimum amount of SAR 3,000 within 90 days from Card issuance date.
2. The following transactions shall not be counted towards the minimum spending requirement (Cash withdrawal, cash transfer, bill payments (SADAD), E-wallets top up, reversed transactions, refunds, and disputed amounts).
3. The Welcome Miles offer is promotional and valid from April 2025, 15 till July 2025, 31.
4. Welcome Miles offer is only applicable for new customers who apply for the Card for the first time and meet the required minimum spend of qualified transactions within the period stipulated above.
5. Customers who hold a credit card and have their product converted or upgraded to the Card shall not be eligible for this Welcome Miles offer.
6. Customers who currently hold BSF credit cards and request to change their product and/or close their existing cards to apply for Alfursan Infinite credit card will not be eligible for the Welcome Miles. However, they can avail quarterly spend bonus miles if they meet spend requirements and relevant conditions.
7. Customers who cancelled their Card in 2023 and 2024 will not be eligible for the Welcome Miles.
8. If the cardholder breaches any of the terms and conditions of this offer or the product terms, BSF shall have the right to exclude them from participation and deny their eligibility for the offer.
9. In the event of any discrepancy between the Arabic and English texts, the Arabic text shall prevail.
10. BSF credit cards and Alfursan program terms and conditions apply.
11. BSF is under the supervision and control of Saudi Central Bank.

#### Quarterly Spend Bonus:

1. Cardholders will earn additional 45,000 bonus miles quarterly if they spend SAR 45,000 on retail qualified spend excluding (cash withdrawal, cash transfer, bill payments (Saddad), e-wallets (top up), reversed transactions, refunds, and disputed amounts) (Quarterly Bonus:  $45000 \times 180,000 = 4$  miles per annum)
2. No miles will be awarded for transactions completed over and above the credit limit of the Card account
3. Existing BSF Alfursan Infinite cardholders will be migrated to the new quarterly spend bonus starting April 15th 2025. After this date, no annual bonus miles will be processed.
4. For existing Alfursan credit cardholders, quarterly spend will be calculated starting April 2025, 15.
5. For Alfursan cards issued after April 2025, 15, quarterly spend will be calculated from the date of card activation.
6. Welcome bonus Miles and Quarterly bonus Miles will be credited to Alfursan customer account one month after meeting the required spend criteria.
7. BSF reserves the right to accept or reject any credit card application at its sole discretion.
8. The Card issuer must have an Alfursan membership number and add it to the Card details.
9. BSF will not be responsible for verifying the connection of the Alfursan membership number to the Card, or for any error resulting from the customer adding an incorrect membership number.

#### Elite, Elite Plus & Private Banking customers:

1. Elite, Elite Plus & Private Banking customers will be eligible for %100 first year annual fee waiver if they apply for the Alfursan Infinite Card between April 2025, 15 and July 2025, 31.
2. All other conditions for Welcome & Quarterly Spend Bonus as mentioned above will apply.

### الشروط والأحكام الخاصة ببطاقة الفرسان انفينيت

#### الأميال الترحيبية

1. يحصل حاملو بطاقة الفرسان انفينيت ("البطاقة") الصادرة من البنك السعودي الفرنسي ("البنك") على أميال ترحيبية بقيمة 50,000 ميل عند تفعيل البطاقة وإتفاق مبلغ لا يقل عن 3,000 ريال سعودي خلال 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة.
2. لا يتم احتساب العميات التالية ضمن الحد الأدنى للإتفاق المطلوب (السحب النقدي، التحويل النقدي، دفع الفواتير عن طريق سداد، تغذية المحافظ الإلكترونية، العمليات المعكوسة، المبالغ المستردة، والمبالغ المتنازع عليها)
3. عرض الاميال الترحيبية هو عرض ترويجي، من تاريخ 15 ابريل 2025 ويستمر حتى تاريخ 31 يوليو 2025.
4. عرض الاميال الترحيبية ينطبق فقط على العملاء الذين يتقدمون بطلب للحصول على بطاقة الفرسان انفينيت الائتمانية من البنك لأول مرة ويستوفون شرط الحد الأدنى للإتفاق من العمليات المؤهلة خلال الفترة المحددة أعلاه.
5. لن يتمكن العملاء الذين يحملون بطاقات الفرسان الائتمانية ويتم تحويل منتجهم أو ترقيته إلى البطاقة من الاستفادة من عرض الأميال الترحيبية هذا.
6. العملاء الذين يحملون بطاقات ائتمان البنك ويطلبون تغيير منتجهم و/أو إغلاق بطاقاتهم الحالية للتقدم بطلب للحصول على البطاقة لن يكونوا مؤهلين للحصول على الاميال الترحيبية، ولكن يمكنهم الاستفادة من أميال المكافأة على الإتفاق ربع السنوي إذا استوفوا متطلبات الإتفاق والشروط ذات العلاقة.
7. لن يكون العملاء الذين قاموا بإلغاء البطاقة في عامي 2023 و2024 مؤهلين للحصول على الاميال الترحيبية.
8. إذا أخل حامل البطاقة بأي من شروط وأحكام هذا العرض أو بشروط المنتج يحق للبنك استبعاده من المشاركة والاستفادة من هذا العرض.
9. في حال وجود اختلاف بين النص والعربي والنص الإنجليزي لهذه الشروط والأحكام، يؤخذ بالنص العربي.
10. تطبق شروط وأحكام بطاقات البنك وشروط برنامج الفرسان.

#### مكافأة الإتفاق ربع السنوية:

1. يحصل حاملو البطاقة على 45,000 ميل إضافي ربع سنوي عند إتفاق 45,000 ريال سعودي على مشتريات التجزئة المؤهلة ماعدا (السحب النقدي، التحويل النقدي، دفع الفواتير عن طريق سداد، تغذية المحافظ الإلكترونية، العمليات المعكوسة، المبالغ المستردة، والمبالغ المتنازع عليها) خلال كل ربع 3 أشهر (المكافأة ربع السنوية:  $4 \times 45,000 = 180,000$  ميل سنويًا)
2. لن يتم منح أي أميال مقابل المعاملات التي تتم فوق الحد الائتماني لحساب البطاقة.
3. للعملاء الحاليين سيتم تغيير طريقة احتساب مكافأة الإتفاق لحاملي البطاقة الى مكافأة ربع سنوية اعتباراً من 15 ابريل 2025، بعد هذا التاريخ لن تتم معالجة أي أميال مكافأة سنوية.
4. بالنسبة لحاملي بطاقة الفرسان الائتمانية الحاليين، سيتم احتساب مكافأة الإتفاق ربع السنوية اعتباراً من 15 أبريل 2025.
5. بالنسبة لبطاقات الفرسان الصادرة بعد 15 ابريل 2025، سيتم احتساب الإتفاق ربع السنوي من تاريخ تفعيل البطاقة.
6. يتم إضافة أميال المكافأة الترحيبية وأميال المكافأة الربع سنوية إلى حساب عميل الفرسان بعد شهر واحد من استيفاء معايير الإتفاق المطلوبة.
7. يحتفظ البنك بالحق في قبول أو رفض أي طلب للحصول على بطاقة ائتمان وفقاً لتقديره الخاص.
8. يتعين أن يكون العميل مصدر البطاقة حاصل على رقم عضوية في برنامج الفرسان يقوم بإضافته على بيانات البطاقة.
9. لا يتحمل البنك مسؤولية التحقق من اتصال رقم عضوية الفرسان بالبطاقة أو مسؤولية أي خطأ ينتج عن إضافة العميل لرقم عضوية غير صحيح.

#### عملاء النخبة، النخبة بلس، والخدمات المصرفية الخاصة:

1. سيكون عملاء ايليت، ايليت بلس والمصرفية الخاصة مؤهلين للحصول على إعفاء من الرسوم السنوية بنسبة 100% للسنة الأولى إذا تقدموا بطلب للحصول على بطاقة الفرسان انفينيت قبل 31 يوليو 2025.
2. سيتم تطبيق جميع الشروط الأخرى للأميال الترحيبية ومكافأة الإتفاق الربع سنوية المذكورة أعلاه.